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Styret har bestått av: 

Leder: Sivert B.Heggvoll 
Kasserer: Ola Fjøsne 
Styremedlem: Steffen Ekrann 
Styremedlem: Ivar Håker  
Varamedlem 1:                        Stein Aasmund Ørstad 

 
Valgkomiteen har bestått av: 

For 1 år: Arild Falksete m/vara Olav Solberg 
For 2 år: Nils Erik Sandblost m/vara Ivar Håker 

 
Styremøter, medlemmer, sekretariat, GPS, RKP og Gartnerhallen 
Årsmøte var avholdt 14.juni på Felleskjøpet, grunnet covid- 19. 5 deltok på møte og 4 med stem-
merett. Det er avholdt to styremøter, og det er behandlet til sammen 12 saker. Laget har 27 
andelseiere, hvorav 9 er aktive potetdyrkere. 
 
Anne Karin E.Botnan har vært vår sekretær i 2021. 
 
Fjellmandel Oppdal- verv 
Gartnerhallen Trøndelag   Stein Aasmund Ørstad, styrerepresentant  
Gartnerhallen Trøndelag   Jan Sandblost, «RKP Mandel» 

(regional kulturprodusent) 
Grøntprodusentenes samarbeidsråd (GPS) Jan Sandblost, sitter i styringsgruppen for 

mandelpotet 
Produsentpakkeriet Trøndelag PPT  Ola Fjøsne, styrerepresentant  
Oppdalskjøla As    Jan Sandblost, styreformann 
Vikakjøla As på Frosta    Jan Sandblost, styremedlem 
 
Styrets arbeid 
Styrets arbeid er å sette fokus på smaken på Fjellmandel. 
 
Aktiviteter 2021 
I mars 2020 kom Covid-19, og dette har satt preg på aktiviteten i Fjellmandel Oppdal også i 
2021: 

 Potetkaffe (erfaringsgrupper) 
I perioden 15.februar- 28.juni ble det arrangert to potetkaffer. 
Tema varierer fra gang til gang, alt etter hvor vi er i vekstsesongen og klimatiske for-
hold. Potetprodusenter fikk lære om gjødsling, vanning, ugrashåndtering, potetkvali-
tet, sorteringsanlegg etc, både gjennom å se det i praksis og gjennom teori. 

 Fjell- og Fårkålfestivalen avlyst pga covid-19 
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Andre aktiviteter/prosjekter 
 Graveprøver: 

I uke 35 ble det foretatt graveprøver i potetåkere hos to Fjellmandelprodusenter. 
Her ble både avlingene registrert og kvalitetssortert.  

 Avlingsnivå 
Avlingsnivået har i Oppdal vært jevnt bra, og med poteter av svært god kvalitet.  
 

Arbeidsplan 
Fortsette arbeidet med markedsføring av «Fjellmandel fra Oppdal».  
 
Oppdal, mars 2022 
 
Sivert B.Heggvoll (styreleder) 
 

 
Potetåker i slutten av juni. Foto: NLRT, Oppdal 
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